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Ekonomická rada Libereckého kraje, která se poprvé sešla v polovině dubna v sídle
Libereckého kraje v Liberci, hodlá pomoci hejtmanovi a dalším členům Rady LK v rozvoji
Libereckého kraje.

Vedle hejtmana Martina Půty se prvního jednání zúčastnili také radní pro školství a
zaměstnanost Alena Losová a radní pro regionální rozvoj a evropské projekty Ivana Hujerová.

Krajskou politiku budou spolu s nimi ovlivňovat významní podnikatelé a zaměstnavatelé
z regionu, ale i představitelé vysokých škol nebo hospodářských profesních sdružení.

„Jejich zkušenosti se nám budou určitě hodit, vždyť například naši předchůdci nám zanechali více než
miliardový dluh,“ řekl hejtman s tím, že členství v radě je dobrovolné.

Kdo tedy bude hejtmanovi a členů Rady LK radit: Petr Pávek – bývalý starosta obce
Jindřichovice pod Smrkem a bývalý náměstek ministra, Jan Van Geet - spolumajitelem
developerské společnosti VGP, Ing. Pavel Juříček, PhD.  – generální ředitel Brano Group,
Dalibor Dědek – jeden ze čtyř zakladatelů Jablotronu, Prof. Dr. Ing. Zdeněk Kůs – rektor TUL,
Ing. Lukáš Pytloun – majitel Pytloun Hotel *** Liberec, Ing. Ludvík Karl – generální ředitel
Preciosa a.s., Ing. Vladimír Opatrný – předseda představenstva KHK Liberec, Ing. Roman
Lenner – generální ředitel Valbek – EU, s.r.o., Ing. Jiří Sameš – předseda představenstva Agro
Bílá, a.s, Jiří Maděra – generální ředitel Bombardier Transportation, Ing. Jaroslav Ungerman –
Československá konfederace odborových svazů, Jaroslav Zeman, majitel DETOA, a.s., senátor,
Prof. Ing. Petr Moos, CSc. – prorektor ČVUT, Ing. Petr Morávek CSc. – ředitel společnosti Atrea,
Ing. Zdeněk Janeček – místopředseda dozorčí rady FK Baumit, a Dr. Ing. Karel Balatka – ředitel
Densa.

Závěry jednání, na tom prvním se hovořilo zejména o rekonstrukci silnic a možné harmonizaci
středních škol,  budou veřejné a například při zasedání zastupitelstva budou mít členové
Ekonomické rady možnost vystoupit a obhájit svá doporučení, která krajským politikům dali.



 Další zasedání ER LK se uskuteční 26. června.


